
Z A P I S N I K  

sa 26. sjednice Općinskog vijeća Općine Rugvica 

održane 16.07.2024. godine sa početkom u 08,00 sati 

u vijećnici Općine u Rugvici, Trg dr. Franje Tuđmana 1. 

 

Nazočni: g. Nenad Jakšić, g. Emil Majstorović, gđa. Tea Kolčić, g. Ilija Ravlić, gđa. Violeta 

Molnar, g. Tomislav Mayer Kralj, gđa. Paula Jozipović, g. Ivica Gavran, g. Velimir Krznar. 

Izočni: gđa. Ivana Jakovljević, gđa. Ruža Miletić, g. Ivica Legin, g. Željko Vojković. 

 

Ostali nazočni: g. Mato Čičak, općinski načelnik, 

                         gđa. Ana Baštijanović, Službenica ovlaštena za privremeno obavljanje 

                                   poslova pročelnika JUO-a, 

                         g. Anto Šibenik, viši referent za prostorno planiranje i komunalne djelatnosti  

                         gđa. Maja Blažević, ravnateljica Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica 

 gđa. Marija Tipurić, direktorica RUKOM d.o.o. 

                         g. Igor Đuran, novinar 01 portala, 

 

Zapisničarka: Marija Čabraja. 

 

Sjednicu otvara g. Nenad Jakšić, predsjednik Općinskog vijeća, pozdravlja nazočne, utvrđuje 

da je sjednici od 13 vijećnika nazočno 9, dakle, postoji kvorum za pravovaljano donošenje 

odluka, te predlaže dopunu dnevnog reda na način da se doda nova točka pod nazivom „Odluka 

o dodjeli novčane pomoći za roditelje čija djeca ne pohađaju program predškolskog odgoja i 

obrazovanja u Dječjem vrtiću Medvjedići Rugvica“ za koju predlaže da to bude točka broj „9“. 

Vijećnici se slažu s prijedlogom, te se nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 glasova „za“ usvaja 

sljedeći 

 

D N E V N I  R E D 

1. Verifikacija zapisnika sa 25. sjednice Općinskog vijeća održane 29.05.2024. god., 

2. Pitanja i prijedlozi, 

3. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog II. izmjena i dopuna Pravilnika o 

unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica, 

4. Izvješće o poslovanju RUKOM d.o.o. za vremenski period od 01.01.2023. do 

31.12.2023.god., 

5. II. izmjene i dopune proračuna Općine Rugvica za 2024. godinu i projekcije za  

2025. i 2026. god., 

a) II. izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2024. god., 

6. Odluka o donošenju Akcijskog plana energetski održivog razvoja i prilagodbe 

klimatskim promjenama za Općinu Rugvica, 

7. Zaključak o organizaciji manifestacije povodom Dana Općine Rugvica, 

8. Zaključak o imenovanju članova Povjerenstva za pripremu obilježavanja dana Općine, 

dodjelu nagrada za osobiti razvoj ili doprinos promociji Općine Rugvica, te dodjelu 

nagrada najuspješnijem studentu-apsolventu, maturantu i učeniku generacije OŠ 

Rugvica 

9. Odluka o dodjeli novčane pomoći za roditelje čija djeca ne pohađaju program 

predškolskog odgoja i obrazovanja u Dječjem vrtiću Medvjedići Rugvica. 

  



Ad. 1. 

Općinsko vijeće jednoglasno, sa 9 glasova “za” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

Verificira se zapisnik sa 25. sjednice Općinskog vijeća održane 29.05.2024. god. 

 

Ad. 2. 

g. Emil Majstorović pozdravlja nazočne te iznosi kako je nedavno bilo špricanje protiv 

komaraca kojim nije zadovoljan budući da se jako slabo šprica. 

g. Mato Čičak navodi kako je poslije zadnjeg špricanja nakon dva dana pala kiša što je ugrozilo 

učinkovitost špricanja. Navodi kako djelatnici idu s njima u terminu špricanja, ali da bi možda 

trebalo promijeniti izvođača te im poslati prigovor. 

g. Nenad Jakšić poziva na dostavu alternativnih rješenja. 

g. Tomislav Mayer Kralj postavlja pitanje kako riješiti problem oko konstantnog ostavljanja 

smeća pokraj zelenih otoka, može li se postaviti kamera? 

g. Nenad Jakšić odgovara kako smatra da kamera ne bi spriječila ljude da ostavljaju smeće sa 

strane jer ljudi imaju izgovor kako su procijenili da je to mjesto adekvatno za odložiti otpad. 

g. Tomislav Mayer Kralj pita mogu li se maknuti zeleni otoci? 

g. Nenad Jakšić odgovara kako to nije opcija, jer bi se onda kaznili oni (kojih je puno više) koji 

to rade na propisan način.  

g. Ivica Gavran pohvaljuje lijepu izvedbu nogostupa u Svibju, te postavlja pitanje kada kreće 

biciklistička staza prema IKEA-i? 

g. Anto Šibenik odgovara kako je biciklistička u postupku javne nabave, te je natječaj u tijeku. 

g. Mato Čičak kaže kako je iznos oko 100.000 € za biciklističku stazu, te se ide se i u nastavak 

izgradnje nogostupa u Oborovu. 

g. Emil Majstorović postavlja pitanje može li se u Čistoj Mlaki postaviti usporivač, prije zavoja. 

g. Mato Čičak odgovara da se na toj dionici ide u postavu kamere. 

g. Mato Čičak nadodaje da je Općina od ŽUC-a zatražila postavu 11 ležećih policajaca, te 

ukoliko u tih 11 nije zatraženo za Čistu Mlaku, kaže kako će biti dodano. Nadalje objašnjava 

postupak postavljanja ležećih policajaca na županijsku cestu gdje je prvo potrebno napraviti 

prometni elaborat, zatim taj elaborat ide na potvrdu u MUP uz napomenu da je taj postupak 

dugotrajan, nakon čega slijedi ŽUC-ova nabava, te na kraju kada dođe do izvođenja radove, 

ljudi ispred svojih kuća ne dopuštaju postavljanje. 

 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa je predsjednik Općinskog vijeća zaključio raspravu po 

ovoj točci dnevnog reda. 

 

Ad. 3. 

g. Nenad Jakšić poziva ravnateljicu Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica na kratko izlaganje. 

gđa. Maja Blažević pozdravlja nazočne te navodi da se II. Izmjene i dopune unutarnjeg 

ustrojstva, sukladno nadogradnji vrtića, odnose na proširenje kapaciteta vrtića za dodatne 2 

spremačice i 2 odgojiteljice. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 glasova 

“za” donosi 

 

O D L U K U 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog II. izmjena i dopuna Pravilnika o unutarnjem 

ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica. 

 

 



Ad. 4. 

g. Nenad Jakšić poziva direktoricu RUKOM d.o.o. na kratko izlaganje. 

gđa. Marija Tipurić pozdravlja nazočne, te ukratko iznosi godišnji izvještaj o poslovanju 

društva. Sagledavajući poslovanje do kraja 2023. godine izražava svoje zadovoljstvo budući da 

su uspješno realizirane planirane aktivnosti. U istom razdoblju ostvarena je dobit poslovanja, 

koja je ostvarena i u 2022. godini. Što se tiče organizacijske sheme društva, iznosi kako je broj 

izvršitelja prema odjelima na dan 31.12.2023. iznosio 18. Sukladno financijskom planu i planu 

nabave društva za 2023. te proračunu Općine navodi sljedeće realizirane investicije: uređenje i 

nabava autobusnih nadstrešnica, asfaltiranje cesta. Ukupan iznos izvedenih investicija iznosi 

198.821,95 € bez PDV-a, u navedeni iznos uključeni su i stručni nadzori nad izvođenjem 

radova. Na zahtjev mještana komunalni radnici izvršavali usluge na terenu. Ostvaren je prihod 

od odvoza otpada s reciklažnog dvorišta. Po ugovoru između Općine Rugvica i RUKOM-a, 

društvo izvodi radove na održavanju nerazvrstanih cesta, održavanju javnih zelenih površina, 

provodi dezinsekciju i ostale usluge, održava groblja, te održava čistoću javnih površina. Na 

održavanju javnih površina i održavanju čistoće javnih površina društvo je uprihodilo  

57.762,60 € bez PDV-a. Društvo je od 2022. godine preuzelo i upravljanje grobljima na 

području općine Rugvica. Na području općine nalaze se tri groblja u Nartu, Ježevu, Oborovu 

gdje je ukupno 2022 grobnih mjesta. U protekloj godini zaprimljeno je 67 zahtjeva za ukop 

osoba, 2 ukopa urna te je odrađena 1 ekshumacija iz groba. Prodano je 21 grobno mjesto. 

Društvo je ostvarilo prihode od grobne usluge u iznosu od 32.121,00 €. Grobna naknada 

obračunata je u rujnu 2023. u iznosu od 36.615,00 € sa PDV-om. Društvo je tijekom prošle 

godine ostvarilo prihode od 789.416,00 €, dok su rashodi iznosili 763.330,00 €. 

g. Ivica Gavran postavlja pitanje može li netko tko nije sa područja općine Rugvica kupiti 

grobno mjesto? 

gđa. Marija Tipurić odgovara da ne može. 

g. Mato Čičak iznosi kako postoje stalni upiti za kupnju grobnih mjesta. Iznosi kako tu dolazi 

do problema jer izgradnja i uređenje koštaju puno više od onoga za koliko im se prodaje grobno 

mjesto, što u konačnici dovodi do neisplativosti. Iznosi kako bi možda trebalo razmotriti 

mogućnost odvajanja cijene za one koji žele kupiti grobno mjesto unaprijed koja bi iznosila 

puni iznos koliko to zapravo i košta, od onih koji zaista imaju smrtni slučaj.  

g. Nenad Jakšić pita je li uskoro u planu prostor za postavljanje urne? 

gđa. Marija Tipurić kaže kako trenutno imaju ponudu za zid urni koju treba razmotriti. 

g. Tomislav Mayer Kralj pohvaljuje poslovanje društva i komunalne radnike na terenu. 

g. Nenad Jakšić kaže da se traže radnici za rad u RUKOM-u, te ukoliko netko nekoga ima, moli 

da ih se preporuči. 

 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 glasova 

“za” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o poslovanju RUKOM d.o.o. za vremenski period od 01.01.2023. do 

31.12.2023.god. 

 

Ad. 5. 

g. Nenad Jakšić poziva člana Odbora za financije i proračun na kratko izlaganje. 

g. Ilija Ravlić kao član Odbora za financije i proračun navodi da je održana 18. sjednica Odbora 

koja je održana 15.07.2024. na kojoj je jednoglasno donesen zaključak kojim se predlaže 

donošenje ovih izmjena i dopuna. Nadalje se predlaže u Programu 004 dodavanje nove stavke 

„Novčana pomoć roditeljima čija djeca nisu upisana u redovni predškolski program Dječjeg 

vrtića Medvjedići Rugvica zbog psihofizičkog statusa i potrebe djeteta“. 



 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 glasova 

“za” donosi 

 

II. izmjene i dopune proračuna Općine Rugvica za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. 

godinu, 

a) II. izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2024. god. 

 

Ad. 6. 

g. Nenad Jakšić poziva na kratko obrazloženje gđu. Mariju Čabraju. 

gđa. Marija Čabraja navodi da je riječ o zakonskoj obvezi, te da će nam ovaj dokument poslužiti 

za prijave na buduće natječaje. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 glasova 

“za” donosi 

O D L U K U 

o donošenju Akcijskog plana energetski održivog razvoja i prilagodbe klimatskim promjenama 

za Općinu Rugvica. 

 

Ad. 7. 

g. Nenad Jakšić navodi ukratko manifestacije koje će se održavati na području općine počevši 

od Velike Gospe do 21. rujna. 

g. Tomislav Mayer Kralj predlaže da se doda i županijsko natjecanje ispred Vatrogasne 

zajednice koje se održava 8. rujna. 

g. Mato Čičak kaže kako će se taj događaj dodati na ovaj popis manifestacija. 

 

 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 glasova 

“za” donosi 

Z A K L J U Č A K 

o organizaciji manifestacije povodom Dana Općine Rugvica 

 

Ad. 8. 

g. Nenad Jakšić ukratko govori kako je riječ o nagradama koje su iste svake godine. 

g. Velimir Krznar član Odbora za izbor i imenovanje iznosi jednoglasan zaključak odbora kojim 

se predlaže imenovanje članova Povjerenstva za pripremu obilježavanja dana Općine, dodjelu 

nagrada za osobiti razvoj ili doprinos promociji Općine Rugvica, te dodjelu nagrada 

najuspješnijem studentu-apsolventu, maturantu i učeniku generacije OŠ Rugvica te se kao takav 

predlaže za donošenje. 

g. Nenad Jakšić poziva sve da pozovu što više učenika i studenata da se prijave, da se ne dogodi 

kao prošle godine kada u kategoriji gimnazijalaca nije zaprimljena niti jedna prijava. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 glasova 

“za” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

o imenovanju članova Povjerenstva za pripremu obilježavanja dana Općine, dodjelu nagrada 

za osobiti razvoj ili doprinos promociji Općine Rugvica, te dodjelu nagrada najuspješnijem 

studentu-apsolventu, maturantu i učeniku generacije OŠ Rugvica. 

 

 



 

Ad. 9. 

g. Mato Čičak navodi da se, sukladno odluci stručne komisije Dječjeg vrtića Medvjedići 

Rugvica, radi o malom broju djece kojima zbog psihofizičkog statusa i potreba vrtić ne može 

ponuditi uvjete za prihvat djeteta niti odgovarajući program, stoga se želi ovom odlukom 

pomoći roditeljima kroz novčanu naknadu. 

g. Nenad Jakšić kaže kako je ovo jako osjetljiva tema, ali naglašava da se temelji na struci. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 glasova 

“za” donosi 

 

O D L U K U 

o dodjeli novčane pomoći za roditelje čija djeca ne pohađaju program predškolskog odgoja i 

obrazovanja u Dječjem vrtiću Medvjedići Rugvica. 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća zaključio je sjednicu u 08,56 sati. 

 

KLASA: 024-01/24-01/12 

URBROJ: 238-26-24-3 

 

 

Zapisničarka      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA

  

Marija Čabraja       Nenad Jakšić 

 
 


